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Agenda MR 
  

Schooljaar:  2023-2024 

Vergadering:  2 

Datum:    Woensdag 25 oktober 2023 

Plaats:    Teamkamer Koekoekstraat 

Oudergeleding:   Simone Beekmans, Bernadett Bisseling, Stefanie Hurkmans  

Personeelsgeleding: Ellen van Riemsdijk, Annemarie de Geus, Aukje van Dommelen  

Directie:   Manny Liebregt 

Raad van Toezicht:   

  

Agendapunten 
 

1. Opening  
 Mimount is afgemeld. 

2. Binnengekomen stukken 

- Management rapportage en een toelichting hierbij. 

- Eerste aanzet begroting 2024-2028 met (uitgebreide) toelichting.  

- Eerste aanzet Opleidingsplan 2024 

- Schoolgids 

3. Diverse onderwerpen vanuit directie (19.30 uur) 

- Ter informatie managementrapportage Q3 (financieel en ziekteverzuim), apart overzicht 

realisatie t/m 2023 Q3. 

Er waren geen gekke veranderingen t.o.v. Q1 + Q2. Er waren verder geen vragen.  

- Eerste aanzet begroting 2024-2028, met (uitgebreide) toelichting. Graag reactie op de 

punten zoals genoemd in de samenvatting aan het eind. 

Manny heeft samen met ons de begroting doorgelopen. Per volgend schooljaar moet er op 

personeelsgebied wel bekeken worden wat mogelijk is. Vooral op lange termijn moet er iets 

gebeuren. In december komt de begroting nogmaals terug op de vergadering, dan zijn er hopelijk 

wat meer dingen duidelijk en moeten er enkele knopen worden gehakt wat wel en niet financieel 

mogelijk is.   

Tevens hebben we het in het kader van de begroting gehad over de nieuwe managementstructuur. 

Tijdens de studiedag heeft Manny dit toegelicht bij het team. Daarna hebben we de mening van het 

team gevraagd middels een Forms vragenlijst. Er is bijna unaniem voor gestemd. Hierbij wel de 

kanttekening dat er goed in gesprek gegaan moet worden over de taakverdeling en de personen die 

het betreft. Dit betekent dat we als MR in kunnen stemmen met de nieuwe managementstructuur.  
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- Eerste aanzet professionaliseringsplan 2024 (ter informatie, globale terugkoppeling aan 

directeur-bestuurder). 

Het document wat er nu ligt is erg moeilijk van taal. Manny is dit aan het opzetten met een extern 

iemand. Dit is pas een eerste opzet. Het is de bedoeling dat het een wat breder opgezet document 

wordt dan wat het was. Zodat wanneer je op De Rank komt werken het al duidelijk is waar je je in 

moet en mag professionaliseren. Het is nog even zoeken naar de juiste bewoording om dit goed weg 

te zetten. Op een later moment zal dit nog eens terugkomen bij de MR.  

- Schoolgids instemmingsrecht WMS artikel 13.1g 

Als MR hebben we enkele puntjes doorgeven aan Manny, tevens zijn de punten die Ellen al eerder 

genoemd zijn nogmaals doorgestuurd. Manny gaat ermee aan de slag.  

- Communicatie 

Dit punt zetten we door naar de volgende vergadering.  

- Werkdruk-verlagende middelen  

Wanneer zijn er studie-werkdagen? Deze staan niet in de planning. Manny gaat dit bespreken en 

komt erop terug. Juist die studiewerkdagen werd door iedereen als heel erg werkdrukverlagend 

ervaren.  

4. Actiepuntenlijst bespreken  

Datum   Beschrijving actiepunt   Actor   Gereed   

10-7-2023   Presentatie van de resultaten weer 
op de MR vergadering bespreken    

Manny   Maart 2024    

25-10-2023   Stukje voor de team info/ 
ouderbrief   

Ellen Oktober 2023  

25-10-2023 Terugkomen op de gymles Iedereen  December 2023 

25-10-2023 Studiewerkdagen moeten op de 
jaarplanning komen.   

MR leden   

25-10-2023 Stefanie toegang geven tot Teams 
en data toesturen van de 
vergaderingen 

Aukje  Oktober 2023  

 

5. Rondvraag aan Manny  
- Management structuur 2 adjunct directeuren?  

Al uitgebreid aan bod geweest tijdens de eerste aanzet begroting 2024-2028. Het antwoord van het 

team en dus tevens het antwoord van de MR is al gegeven aan Manny.  
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- Overleg met Raad van Toezicht volgende vergadering? 

We nodigen de Raad van Toezicht uit op de vergadering in maart.  

6. Afsluiting met MR leden  
- Welke ouders hebben gereageerd en welke gaan we banaderen.  

Stefanie Hurkmans treedt toe bij de MR. Zij heeft een vergadering bijgewoond en wil graag bij de MR 

komen. Verder gaan we tijdens het maken van het tijdpad verkiezingen even bekijken hoe we dit elk 

jaar gaan doen.  

- Draaiboek verkiezingen en huishoudelijk reglement bespreken en eventueel vragen aan 

Harrie opstellen.  

We gaan een uurtje met de MR om tafel zitten om het huishoudelijk reglement en het tijdspad 

verkiezingen te bespreken. Aukje zal enkele data op de app zetten om er vervolgens eentje te kiezen.  

De volgende vergadering is op donderdag 14 december in de teamkamer van de Koekoekstraat om 

19.00 uur.  
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